

Ministry of Agriculture,
Food and Agribusiness

Office of the Minister

77 Grenville Street, 11th Floor
Toronto, Ontario M7A 1B3
Tel: 416-326-3074

Ministère de l'Agriculture,
de l'Alimentation et de l'Agroentreprise

Bureau du ministre

77, rue Grenville, 11^e étage
Toronto (Ontario) M7A 1B3
Tél. : 416 326-3074



September 27, 2024

Michael Di Lullo
CAO
Municipality of Middlesex Centre
dilullo@middlesexcentre.on.ca

Dear Mr. Di Lullo:

The governments of Canada and Ontario are investing up to \$1.5 million over four years to support international agri-food workers (IAWs) in Ontario through the new IAW Welcoming Communities Initiative. IAWs are key contributors to Ontario's \$51 billion agri-sector, and this investment reflects our commitment to attracting and retaining them. In doing so, we are helping to enhance their quality of life and supporting our goal of making Ontario the destination of choice for IAW's.

The IAW Welcoming Communities Initiative supports not-for-profits and municipalities such as yourself in delivering access to services and an inclusive and welcoming environment for IAWs. Eligible activities include developing translation supports, expanding transportation services, promoting cultural and recreational events, and more.

The IAW Welcoming Communities Initiative intake will open on October 8, 2024, to November 19, 2024. Successful projects can receive up to 75 per cent in cost-shared funding, up to a maximum of \$100,000. Applications demonstrating financial need may be eligible for a higher-level of cost-share funding. The initiative guidelines are available online: www.ontario.ca/page/international-agri-food-workers-welcoming-communities-initiative.

Please contact the Agricultural Information Contact Centre (AICC) by phone at 1-877-424-1300 or by e-mail at ag.info.omafa@ontario.ca if you have any questions.

Sincerely,

Rob Flack
Minister of Agriculture, Food and Agribusiness



Good things grow in Ontario
À bonne terre, bons produits

Ministry Headquarters: 1 Stone Road West, Guelph, Ontario N1G 4Y2
Bureau principal du ministère: 1, rue Stone ouest, Guelph (Ontario) N1G 4Y2

Ministry of Agriculture,
Food and Agribusiness

Office of the Minister

77 Grenville Street, 11th Floor
Toronto, Ontario M7A 1B3
Tel: 416-326-3074

Ministère de l'Agriculture,
de l'Alimentation et de l'Agroentreprise

Bureau du ministre

77, rue Grenville, 11^e étage
Toronto (Ontario) M7A 1B3
Tél. : 416 326-3074



Le septembre 27, 2024

Bonjour,

Les gouvernements du Canada et de l'Ontario investissent jusqu'à 1,5 million de dollars sur quatre ans afin de soutenir les travailleurs internationaux dans le secteur agroalimentaire (TISA) en Ontario dans le cadre de la nouvelle Initiative pour l'intégration communautaire des TISA. Les TISA sont des contributeurs essentiels au secteur agroalimentaire ontarien d'une valeur de 51 milliards de dollars, et cet investissement illustre notre engagement à les attirer et à les retenir. Ce faisant, nous aidons à améliorer leur qualité de vie et appuyons notre objectif de faire de l'Ontario la destination de choix pour les TISA.

L'Initiative pour l'intégration communautaire des TISA aide les organisations à but non lucratif et les municipalités comme la vôtre à offrir l'accès à des services et un environnement inclusif et accueillant pour les TISA. Les activités admissibles comprennent l'élaboration de soutiens à la traduction, l'élargissement des services de transport, la promotion des événements culturels et récréatifs, et plus encore.

L'appel de proposition aux termes de l'Initiative pour l'intégration communautaire des TISA s'amorcera le 8 octobre 2024 et prendra fin le 19 novembre 2024. Les projets retenus peuvent recevoir jusqu'à 75 pour cent en aide financière à frais partagés, jusqu'à un maximum de 100 000 \$. Les demandes démontrant un besoin financier peuvent être admissibles à une part plus importante d'aide financière à frais partagés. Les lignes directrices de l'initiative sont accessibles en ligne :

www.ontario.ca/fr/page/initiative-pour-lintegration-communautaire-des-travailleurs-internationaux-dans-le-secteur-agroalimentaire.

Veillez communiquer avec le Centre d'information agricole par téléphone au 1 877 424-1300 ou par courriel à ag.info.omafa@ontario.ca si vous avez des questions.

Veillez recevoir mes plus cordiales salutations.

Le ministre de l'Agriculture, de l'Alimentation et de l'Agroentreprise,

Rob Flack



Good things grow in Ontario
À bonne terre, bons produits

Ministry Headquarters: 1 Stone Road West, Guelph, Ontario N1G 4Y2
Bureau principal du ministère: 1, rue Stone ouest, Guelph (Ontario) N1G 4Y2